
 

Z á p i s n i c a 

z 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Snežnici,                                                                                  

konaného dňa 14.04.2023 o 17:00 h. 
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Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Navrhovaný program: 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

3. Informácie o projektoch a prácach v obci 

4. Schválenie dodatku č. 1 k VzN 5/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, 

príspevku na režijné náklady a podmienky ich úrady v škole a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Snežnica 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Snežnica za rok 2022 

6. Schválenie Záverečného účtu obce Snežnica za rok 2022 

7. Kontrola hlavného kontrolóra 

8. Úprava rozpočtu obce Snežnica + ZŠ s MŠ Snežnica (2. a 3. úprava) 

9. Výber nájomníkov do NBD 14 BJ 

10. Úprava poplatku za prenájom miestnosti na kar 

11. Žiadosti  

12. Rôzne. 

13. Záver. 

 

R O K O V A N I E 

 

Ad 1/ Otvorenie 

Štvrté zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných a skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 8 čím je OZ uznášania schopné.  

 

 

Ad 2/ Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 

Overovatelia:    Daniel Janota, Ing. Ľubomír Jaššo 

Zapisovateľka:  Ing. Veronika Sabelová 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0  

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Starosta obce navrhol doplniť program o - Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 

2022.  

 

Starosta obce dal hlasovať o doplnenom programe. Obecné zastupiteľstvo schválilo program s 

navrhnutými zmenami a doplnkami. 
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Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

3. Informácie o projektoch a prácach v obci 

4. Schválenie dodatku č. 1 k VzN 5/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, 

príspevku na režijné náklady a podmienky ich úhrady v škole a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Snežnica 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Snežnica za rok 2022 

6. Schválenie Záverečného účtu obce Snežnica za rok 2022 

7. Kontrola hlavného kontrolóra 

8. Úprava rozpočtu obce Snežnica + ZŠ s MŠ Snežnica (2. a 3. úprava) 

9. Výber nájomníkov do NBD 14 BJ 

10. Úprava poplatku za prenájom miestnosti na kar 

11. Žiadosti  

12. Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2022 

13. Rôzne 

14. Záver 

 

 

Ad 3/ Informácie o projektoch a prácach v obci 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o pripravovaných projektoch a prebiehajúcich prácach 

v obci. Projekt zameraný na energetickú úsporu budovy telocvične v areáli ZŠ s MŠ nám bol vrátený 

poskytovateľom dotácie SIEA, nakoľko sa rozhodli nepodpísať zmluvu z dôvodu vylúčenia 

uchádzača, ktorý nedodal všetky potrebné podklady. 

Pri projekte Rozšírenie vodovodu a kanalizácie v časti Hrby – nová vetva momentálne prebieha 

verejné obstarávanie na výber dodávateľa. Bola ukončená 1. fáza obstarávania, kde boli vybraní 4 

uchádzači a následne bude prebiehať aukcia. Dotácia bola pripísaná na účet obce už v roku 2022. 

Pri projekte Rekonštrukcia poľných ciest, verejné obstarávanie už bolo ukončené. Bol vybraný 

dodávateľ . Momentálne sa podala žiadosť o NFP. 

V súčasnosti obec pracuje na dotiahnutí elektrickej energie k rezervoárom, kde bude možné vzdialene 

kontrolovať stav vody v rezervoároch a následne rovnako vzdialene otvárať prívod vody zo Zástrania 

a dopúšťať vodu do rezervoárov. Uvažuje sa o vybudovaní šachty alebo redukčného ventilu pri 

Moravcovi.  

 

 

Ad 4/ Schválenie dodatku č. 1 k VzN 5/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov, príspevku na režijné náklady a podmienky ich úhrady v škole a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Snežnica 

 

Účtovníčka obce predložila  návrh Dodatku č. 1 k VZN 5/2022, pričom zmena sa týka predovšetkým 

v zakotvení zmien, ktoré priniesla dotácia na podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa. Štát 

danú dotáciu schválil s účinnosťou od 01.05.2023 a bude vyplácaná Úradom práce, sociálnych vecí 

a rodiny. Poslanci sa informovali na možnosť posunutia doby odhlasovania sa z obedu. Nakoľko 



 
 

3 
 

jedáleň musí objednávať potraviny ako mäso do určitej hodiny, daný čas bol tomu prispôsobený. 

Následne sa informovali na výšku zábezpeky, z ktorej bude uhrádzaná prípadná absencia žiaka alebo 

vzniknuté rozdiely medzi výškou poskytnutej dotácie a cenou obeda. Po ukončení diskusie dal 

starosta o danom bode hlasovať.    

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanci sa uzniesli na Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov, príspevku na režijné náklady a podmienky ich úhrady v škole a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Snežnica uznesením č. 33/2023. 

 

 

Ad 5/ Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Snežnica za rok 2022 

 

Hlavná kontrolórka obce oboznámila poslancov so svojim stanoviskom k Záverečnému účtu obce 

Snežnica na rok 2022. Poslanci nemali doplňujúce otázky a stanovisko zobrali na vedomie. 
 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

  

Ad 6/ Schválenie Záverečného účtu obce Snežnica za rok 2022 

 
Účtovníčka obce bližšie oboznámila poslancov s návrhom záverečného účtu, najmä s rozpočtovým 

hospodárením za rok 2022. Nakoľko poslanci nemali otázky k návrhu dal starosta o návrhu 

hlasovať. 
 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Snežnica 

za rok 2022, prerokovali Záverečný účet a schvaľujú celoročné hospodárenie obce Snežnica za rok 

2022 bez výhrad o čom prijali uznesenie č. 34. Návrh záverečného účtu obce Snežnica za rok 2022 

tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Ad 7/ Kontrola hlavného kontrolóra 

 

Starosta udelil slovo hlavnej kontrolórke obce, ktorá predniesla návrh na prijatie uznesenia o kontrole 

na I. polrok 2023 zamarenú na kontrolu uznesení za roku 2021 a 2022. Starosta dal o prednesenom 

návrhu na prijatie uznesenia hlasovať.  
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Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanci OZ prijali unesenie č. 35/2023, ktorým schválili kontrolu uznesení prijatých poslancami OZ 

za roky 2021 a 2022. 

 

Ad 8/ Úprava rozpočtu obce Snežnica + ZŠ s MŠ Snežnica (2. a 3. úprava) 
 

Poslanci boli bližšie oboznámení s navrhovanými úpravami rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ 

Snežnica. Druhá úprava rozpočtu bola uskutočnená na základe oprávnenia udeleného starostovi 

k dátumu 31.03.2023 a danú úpravu berú poslanci iba na vedomie. Úprava sa týkala predovšetkým 

navýšených príjmov dotácii pre základnú školu a s nimi súvisiace výdavky. Bola realizovaná najmä 

kvôli štvrťročnej uzávierke a predkladaniu výkazov na MF SR. V štvrtej úprave boli zapracované 

predovšetkým zmeny vo výdavkoch – odmeny a platy a kapitálové výdavky na spracovanie 1. úpravy 

územného plánu. Následne predniesol starosta návrh o doplnenie úpravy rozpočtu, a to o výmenu 

svietidiel na multifunkčnom ihrisku za LED svetlá, k čomu predložil aj cenovú ponuku, ktorá tvorí 

prílohu zápisnice.  Nakoľko už nikto nemal návrh na zmenu úpravy rozpočtu obce a ZŠ s MŠ dal 

starosta obce o návrhu úpravy rozpočtu aj s doplnením hlasovať. 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanci sa schválili úpravu rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ rozpočtovým opatrením č. 4/2023, 

ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. Prijali o tom uznesenie č. 37. Úpravu rozpočtu obce Snežnica a ZŠ 

s MŠ – rozpočtové opatrenie č. 3/2023 zobrali na vedomie  

 

Ad 9/ Výber nájomníkov do NBD 14 BJ 
 

Starosta obce informoval poslancov o uvoľnení nájomného bytu č. 2, ktorý mala prenajatý 

nájomníčka p. Turoňová. Nakoľko výber nového nájomníka podlieha VZN o prideľovaní nájomných 

bytov, zasadla komisia pre prideľovanie nájomných bytov. Poslanec Daniel Michel ako člen komisie, 

predložil poslancom zápisnicu zo stretnutia, kde boli posúdené všetky žiadosti doručené na obecný 

úrad a boli pridelené záujemcom body podľa podmienok stanovených vo VZN o prideľovaní 

nájomných bytov.  

Starosta obce následne dal hlasovať o návrhu komisie pre prideľovanie nájomných bytov 

Návrh: 

- Prenájom bytu č. 1 v NBD č. 370 Monike Ševčíkovej do 31.08.2024 

- Prenájom bytu č. 2 v NBD č. 370 Júlii Kopasovej a Danielovi Kopasovi do 31.08.2024 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Poslanci OZ prijali uznesenie č. 38/2023 na základe ktorého bol prijatý predložený návrh o pridelení 

nájomných bytov novým nájomníkom. Zápisnicu zo zasadnutia Komisie pre prideľovanie obecných  

nájomných bytov zobrali na vedomie.  

 

Ad 10/ Úprava poplatku za prenájom miestnosti na kar 
 

Starosta OZ oboznámil poslancov so sumou poplatku za prenájom miestnosti na kar, ktorá je 

stanovená vo výške 20 €. Poplatok nerozlišuje prenájom sály a klubovne, ani vykurovacie obdobie 

a ani trvalý pobyt občana. Poslanci OZ sa navrhli, aby suma prenájmu sály a klubovne za účelom 

karu bola nasledovná:  

 
 OBČANIA S TRVALÝM 

POBYTOM 

OBČANIA BEZ TRVALÉHO 

POBYTU 

01.10.-31.03. 01.04.-30.09. 01.10.-31.03. 01.04.-30.09. 

SÁLA – kar 70 € 50 € 91 € 65 € 

KLUBOVŇA - kar 30 € 22,5 € 39 € 29 € 

  

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Uznesením č. 39/2023 poslanci prijali predložený návrh na úpravu poplatku miestnosti na kar. 

 

Ad 11/ Žiadosti 

 

Obec momentálne začala riešiť 1. úpravu územného plánu. Do pripravovaného návrhu boli zahrnuté 

2 pozemky, a to parc.č. KN C 2128 a KN C  2129, ktoré sú určené na výstavbu cintorína a prípadne 

technické vybavenie. Do návrhu bola zakomponovaná taktiež zmena, zníženie minimálnej výmery 

pozemkov určených na výstavbu zo 600 m2 na 420 m2. Pozemky na výstavbu cintorína boli 

v pôvodnom Územnom pláne špecifikované ako plochy, ktoré výhľadovo môžu byť určené na 

výstavbu. Starosta požiadal poslancov, aby rozhodli, či do pripravovaného dokumentu- Zmeny 

a doplnky č. 1 územného plánu obce Snežnica, zahrnú len navrhované úpravy (parc.č. KN C 2128 

a KN C 2129 a úprava výmery na výstavbu domov), alebo sa zahrnú do pripravovaného návrhu aj 

všetky žiadosti prijaté na obecnom úrade. K danému návrhu sa viedla diskusia. Poslanec Peter 

Kukučik upozornil na žiadosti, ktoré neboli uspokojené pri prvotnom schválení Územného plánu obce 

a bolo im prisľúbené, že v najbližšej zmene ÚP budú ich žiadosti zapracované. Starosta obce 

vysvetlil, že do pripravovaného dokumentu by boli zahrnuté iba pozemky pre výstavbu cintorína, 

nakoľko nás tlačí čas a v prípade zahrnutia ostatných žiadosti by sa proces natiahol min. na 1 rok. 

Zároveň uviedol, že pozemky a územie pre výstavbu podlieha schvaľovaniu iných dotknutých 

orgánov a aj pri schvaľovaní prvotného územného plánu bol Okresným úradom upravený návrh obce 

na výstavbu, nakoľko obec môže preklasifikovať max 20% poľnohospodárskej pôdy. Poslanci OZ sa 

zhodli, že prioritou v súčasnosti je zahrnúť do pripravovaného dokumentu pozemky určené na 

výstavbu cintorína a zmeniť min. výmeru určenú na výstavbu. Ostatné žiadosti budú opätovne riešené 

v následnej úprave územného plánu. V prípade úspešnosti obce v žiadosti o dotáciu na projekt 
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Rekonštrukciu poľných ciest nad časťou obce Prúty, bude obec uvažovať opätovne o úprave ÚP 

nakoľko v danej časti nie sú všetky pozemky určené na výstavbu RD.  

Všetky žiadosti sú evidované a budú predmetom ďalšieho návrhu na úpravu územného plánu.  

Po ukončení diskusie dal starosta obce o predloženom návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Uznesením č. 36/2023 schválili poslanci OZ návrh, že do pripravovaného dokumentu – Zmeny 

a doplnky č. 1 územného plánu obce Snežnica, budú zahrnuté len pozemky KN C 2128 a KN C 2129 

a zníženie min. výmery pozemkov určených na výstavbu zo 600 m2 na 420 m2. 

 

Ad 12/ Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2022 

 

Starosta obce udelil slovo zapisovateľke, aby prečítala správu audítora k individuálnej účtovnej 

závierke obce Snežnica za rok 2022. Poslanci zobrali správu na vedomie. 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Ad 13/ Rôzne 

 

- Firma STEPO požiadala starostu obce, či môžu na obecné námestie umiestniť stoly 

s lavicami. Poslanci s návrhom firmy STEPO súhlasia a upozornili len na dodržiavanie 

nočného kľudu.  

- ZŠ s MŠ Snežnica – JEDÁLEŇ. O slovo požiadal zástupca starostu Pavol Ševčík, ktorý 

informoval poslancov o súčasnom stave jedálne, v ktorej sa stravujú žiaci MŠ, ZŠ a učitelia. 

Nakoľko v súčasnosti sú avizované „obedy zadarmo“ kapacita jedálne je žalostne nízka. 

Poslanec Ševčík a škola komunikujú s firmou CNS o pripravovaných výzvach na 

rekonštrukciu a rozšírenie jedálni. Školské kuchyne by do výziev nemali byť zahrnuté. 

Predbežne sa uvažuje o rozšírení jedálne do zadnej časti budovy, kde sú v súčasnosti 

umiestnené šmýkačky a hojdačky. Uvažuje sa taktiež o rozšírení budovy školy v časti kde je 

umiestnená zborovňa učiteľov. Rozšírila by sa tak zborovňa a vznikla mi taktiež jedna trieda. 

Predpokladaná cena projektu by mala byť 12 tis. eur. Časť by financovala obec a prispela by 

taktiež ZŠ s MŠ. Poslanec Ševčík P. bude informovať zastupiteľstvo o vyhlásení výzvy 

a prípadnom zapojení sa do nej.    

- Poslanec Janota D. sa informoval na firmu, ktorá predkladala návrh dotiahnutia optiky do 

obce. Firma sa zatiaľ neozvala.   

- Poslanec Gábor M. informoval poslancov o získaní dotácie z fondu KIA na náučný chodník, 

a to vo výške 2 tis. eur. Dotáciu na MTB maratón sme nezískali.  

- Starosta obce informoval poslancov, že v časti Prúty dala obec pozrieť kamerou kanalizáciu 

v úsekoch kde dochádza k častému upchávaniu. Spoločnosť SeVaK zistila, že kanalizácia je 

36 m upadnutá a z dôvodu zlého spádu voda a ostatné prímesi zostávajú v danom úseku stáť 
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a dochádza k upchatiu. Sú navrhované dve varianty. Buď sa uskutoční výkop na celom úseku, 

kde je kanalizácia upadnutá, alebo sa vykope v danej časti šachta kde by sa mohol kontrolovať 

stav v kanalizácii a prípadne realizovať preplach problematickej časti. 

- Starosta obce predložil poslancom list doručený na obecný úrad, v ktorom p. Stanislav 

Ďuračka chce darovať obci niekoľko podielov na nevysporiadaných pozemkoch. Starosta 

považuje toto darovanie za špekulatívne, a pravdepodobne bude p. Ďuračka očakávať 

protislužbu. Pri diskusii poslanci rozhodli, že darovať môže, ale nezištne bez postranných 

nárokov. 

 

Ad 14/ Záver 

 

 Nakoľko bol program ustanovujúceho zasadnutia OZ vyčerpaný, starosta obce poďakoval 

prítomným za účasť a rokovanie zasadnutia OZ ukončil. 

d. a. h. 

 

      podpísané            podpísané     

    

 Ing. Veronika Sabelová MVDr. Milan Hlavatý 

 zapisovateľka starosta obce 

 

 

                  podpísané   podpísané    

 

 Daniel Janota Ing. Ľubomír Jaššo 

 I. overovateľ II. overovateľ 

 


